
 

 
 

 

取消账户申请表 

Account Closure Application Form 

账户资料 Account Information  

账户号码 
Account Number 

  
客户名称 
Client Name 

 

身份证/护照/商业登记证号码
ID/Passport /BR No. 

 
联络电话 
Contact Number 

 

取消账户日期 Account Closure Date  

生效日期 
Effective Date 

 

余额处理选项 Account Balance Handling 

☐ 本人/我们愿意放弃账上余额  

I/ We are willing to give up on account balances of the account.  

☐ 请将支票存入至本人/我们登记银行账户 

Please deposit the cheque into my/ our registered bank account. 

☐ 请将本人/我们帐上所有余额汇出至本人/我们登记银行账户 

Please transfer the available balance into my /our registered bank account. 

注意事项 Attention 

1) 本人/我们现以书面形式通知东海国际证券(香港)有限公司/东海国际期貨(香港)有限公司由指定日期起取消本人/我们在贵公司所开立的证券/期貨户口, 

本人/我们明白此户一经取消, 本人/我们不得再经此户口进行买卖及有关操作, 直至本人/我们重新开立户口。 

   I/ We hereby inform Donghai International Securities (Hong Kong) Limited/ Donghai International Futures (Hong Kong) Limited with 

written notice that we intend to close my/ our securities/futures account opened with the Company starting from the designated date, I/ 

We understand that we cannot place any trading order or related operations until I/ We set up an account again. 

2) 请将已签署的正本表格递交至本公司客户服务部，地址为香港中环皇后大道中12号上海商业银行大厦20楼 

    Please submit the signed original form to our customer service department, Office address: 20/F., Shanghai Commercial Bank Tower,  

    12 Queen’s Road Central, Central, H.K 

3) 本地银行转帐  费用: 港币$250 ; 国际电汇 费用: 港币$300 

    Local Bank Transfer (Charges HKD 250) ; Oversea Remittance (T/T) (Charges HKD300 ) 

签名 Signature                                     

签名 Signature  ________________________________________________________________________日期 Date ______________________________________ 

(如属联名户口，所有账戶持有人均须签署)  For joint holder account, all the holders are required to sign) 

以下由本公司填写 FOR OFFICE USE ONLY  

Signature Verified R.O. Approval Inputted Checked 

Signature ∕ Date Signature ∕ Date Signature ∕ Date Signature ∕ Date 

 


